

陶瓷泵/陶瓷柱塞泵/陶瓷阀泵/陶瓷柱塞

产品名称	陶瓷泵/陶瓷柱塞泵/陶瓷阀泵/陶瓷柱塞
公司名称	上海卡贝尼精密陶瓷有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海浦东界龙大道598号
联系电话	021-68393689-8198 13681924213

产品详情

是否提供加工定制	是	品牌	卡贝尼
型号	定做	工作压力	定做
柱塞直径	定做 (mm)	重量	定做 (kg)
转速	定做 (r/m)	柱塞数	定做
材质	陶瓷	驱动方式	液压
用途	屏蔽泵	类型	陶瓷柱塞泵
泵轴位置	边立式	叶轮数目	单级
叶轮结构	封闭式叶轮		

我公司可根据客户图纸加工制作各种氧化铝氧化锆精密陶瓷结构件，产品精度高，光洁度可达0.2-0.4，硬度及韧性好，耐磨损、耐腐蚀。现加工精度可达到在陶瓷上可加工 ϕ 0.8*20mm内孔；直槽最窄可加工槽宽0.1*100mm；外形尺寸可加工精度 \pm 0.01mm；厚度尺寸最小可加工至0.1mm；平行度 \pm 0.02mm。

my company can manufacture various drawings according to customer alumina ceramic parts, high precision, finish products can reach 0.2-0.4, hardness and good toughness and wear resistance, corrosion resistance. presently processing precision can reach in ceramic processing in mind; 20mm 0.2 * hole the narrow slots can be straight processing groove wider 0.1 100mm *, shape dimension accuracy \pm 0.01 mm processing, minimum size and thickness of 0.5 mm, the parallel \pm 0.02 mm.